

## Saratoga Vision Chinese School Weekly Announcement 3-15-2019

1. Saratoga學區已經通過教室租金將由每小時\$12跳漲至\$20，學校學費也將因應成本的增加調整至\$700，學校會提供兩個孩子的家庭五十元的折扣，三個以上的家庭給予一百元的折扣。謹附上報名的連結  
<https://goo.gl/forms/hGAktzzhOZqupVM23> 本週五3/15 將開始舊生報名；3/29 將對外開放新生註冊！
2. 3/22的「全校春季表演」，下週通訊會公布各班的表演時間，歡迎家長邀約家人一起來觀賞！
3. 附上慧智文教基金會夏令營簡章
4. 福利社這星期五將賣肉燥飯。謝謝福利社的 Angela 精心為大家準備。

1. Saratoga school district will increase the classroom rent from \$12/per hour to \$20/per hour. The school needs to inflate the tuition to \$700 accordingly. A family of 2 siblings will get \$50 discount and \$100 discount for a family of 3 and more siblings. Here is the online registration link:  
<https://goo.gl/forms/hGAktzzhOZqupVM23>.

Registration of current students starts this Friday, 3/15. We will open registration for new students on 3/29.

2. Spring Performance will be held on 3/22. We will announce the performance schedule and we welcome friends and family to join us.
3. We attach the brochure of WCEO Summer Culture Camp.
4. This Friday, Snack Shack will sell Chinese style braised minced pork over rice. Thanks to Angela, for preparing the food for us.